



Congress of the United States
House of Representatives
Washington, DC 20515

November 29, 2017

To the Families of Mercyhurst Preparatory School:

Welcome to Erie! We are thrilled that you have chosen to make us your home during the school year.

Our community has a lot to offer. We sit on beautiful Lake Erie, which you will find enjoyable during different seasons of the year. We have professional baseball and basketball teams along with the Erie Otters of the Ontario Hockey League. You can also visit the Flagship Niagara and take advantage of a number of opportunities in our thriving arts community.

We are also home to Presque Isle State Park, one of the most visited state parks in the country. With miles of beautiful beaches, hiking trails and other four-season recreational opportunities, Presque Isle is a must-visit location while you are with us.

There is no shortage of opportunities to enjoy in Erie. We are a welcoming community and are thrilled to have you here.

If my office can be of any assistance while you are here, please don't hesitate to contact us at (814) 454-8190. My staff stands ready and available to assist you with any issues you have may have with the federal government.

Again, welcome to Erie!

Sincerely,

A handwritten signature in black ink that reads "Mike Kelly". The signature is fluid and cursive, with the first name "Mike" and last name "Kelly" clearly distinguishable.

U.S. Representative Mike Kelly (PA-03)

2017年11月29日

致梅西赫斯特高中（Mercyhurst Preparatory School）所有家庭：

欢迎来到伊利（Erie）！我们非常的高兴你选择了我们作为你在美国就读高中时期的家乡。

我们的城市有许多的机会提供给你。坐落在美丽的伊利湖畔，你可以尽情享受四季的变化。我们有专业的棒球和篮球队，以及属于安大略冰球联盟的伊利Otters冰球队。你也可以参观旗舰帆船尼加拉瓜号，并且充分利用我们蓬勃发展的艺术社区。

我们同时也是全美最受欢迎的国家公园之一，Presque Isle国家公园的所在地。拥有数英里的美丽海滩，步行木栈道以及其他四季休闲活动的机会，Presque Isle是你在此上学期间一个必须参观的景点。

伊利从来不缺少享受这所城市的机会。我们是一个非常好客的社区，也非常的高兴和欢迎你的到来。

如果你需要我的办公室提供给你任何的帮助，请随时与我们取得联系，我们的办公室电话是（814）451-8190. 我们的工作人员会随时准备好协助你处理与美国联邦政府有关的任何问题。

再次欢迎你来到伊利！

真诚的

美国众议院
Mike Kelly先生